
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Ældreministeren

Dato: 14. november 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål Æ
Ministeren bedes oplyse, om ministeren er tilfreds med normeringerne på lan-
dets plejehjem. Ministeren bedes i forlængelse heraf oplyse, om ministeren
mener, at det er rimeligt, at der er så store forskelle på normeringen fra pleje-
hjem til plejehjem. Der henvises til den nylige undersøgelse af normeringer på
landets plejehjem fra VIVE.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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